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I choć dopiero rozpoczyna 
swoją działalność, już budzi nie-
kłamany podziw wśród Gości 
oraz ludzi z branży.

Na uwagę zasługuje nie 
tylko zewnętrzna bryła obiektu, 
w zamyśle właścicielki, mająca 
łączyć ze sobą elementy stylu 
angielskiego i nowoczesności. 
Wchodzimy do środka i wstrzy-
mujemy oddech: witają nas 
przepiękne przestronne wnę-
trza, gdzie elegancja przeplata 
się z prostotą i harmonią oraz 
dbałością o każdy detal. Kolo-
rystyka wyposażenia utrzyma-
na w odcieniach beżu i brązu; 
na podłodze wzorzyste dywany 
ożywiają dostojność wnętrza 
z białymi marmurowymi ko-
lumnami, a wielki kryształowy 
żyrandol króluje nad częścią 
recepcyjno-restauracyjno-ba-
rową. 

- Zależało mi, by hotel miał 
ponadczasowy charakter, by 
się pięknie starzał, niezależnie 
od zmieniających się trendów i 
mody. Czuję wielki sentyment do 
tego miejsca, ponieważ kiedyś był 
tu mój dom rodzinny: tu miesz-
kał dziadek, tu urodził się mój 
ojciec, tu również ja się wycho-
wałam. W miejscu, gdzie teraz 
stoi hotel, był sad, po którym w 
dzieciństwie biegałam - mówi 
właścicielka hotelu Pani Monika 
Stala, która z sukcesem od po-
nad 10 lat pracuje w branży ga-

Hotel Mansor 

LUKSUS W ZASIĘGU TWOJEJ RĘKI
MANSOR to bez wątpienia najatrakcyjniejszy obiekt hotelarsko-gastronomiczny w Ząbkach, jeden z piękniejszych kameralnych 
hoteli na Mazowszu.

stronomicznej i przy organizacji 
uroczystości.

Hotel Mansor posiada 15 
nowoczesnych, urządzonych ze 
smakiem 2- i 3-osobowych po-
koi oraz 1 apartament.

W hotelu odbywają się rów-
nież przyjęcia okolicznościowe. 
Do dyspozycji gości są 3 klima-
tyzowane sale bankietowe, ideal-
ne na wesela, chrzciny, komunie, 
urodziny, imieniny, jak również 
spotkania biznesowe i konferen-
cje.

W pięknej Sali Kryształowej 
organizowane są niezapomnia-
ne wesela, bale i konferencje do 
220 osób. 

Sala Złota pomieści do 130 
osób, a ostatnia, najmniejsza, 
spełni oczekiwania gości lubią-
cych bardziej kameralne wnę-
trza - tu możemy zorganizować 
spotkanie do 70 osób.

(dokończenie na str. 3)
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Piotr Uściński  - Prosto z Sejmu

Nowa ustawa o komornikach

Zapraszam do mojego Biura Poselskiego: 
Ząbki ul. Wojska Polskiego 1 lok. 107, 

po uprzednim umówieniu telefonicznym 
pod nr tel. 731 970 077.

Politycy Prawa i Spra-
wiedliwości w swoim stylu 
najpierw złożyli głośną pro-
pozycję, aby z czasem uświa-
domić sobie, że ciężko będzie 
ją wprowadzić w życie. Jak się 
w ostatnich dniach okazało, 
pomysł dwukadencyjności 
działającej wstecz, byłby nie 
do zaakceptowania, m.in. ze 
względów konstytucyjnych. 
Będzie można ewentualnie 
projekt wdrożyć tak, by zaczął 
obowiązywać po 2 kadencjach 
od najbliższych wyborów 
(2018), czyli de facto od 2026 
roku.

Nie zmienia to faktu, że 
ewentualna zmiana władzy w 
wielu jednostkach samorzą-
dowych jest obecnie wyjąt-
kowo utrudniona, ze względu 
na uprzywilejowaną pozycję 
osób, które aktualnie znajdują 
się u władzy - wójtów, burmi-
strzów i prezydentów miast, 
których nowe przepisy miały-
by dotyczyć.

Kadencyjność dałaby świeżość 
w samorządach

Dwukadencyjności w samorządach w najbliższym czasie nie będzie, ale sama idea jest słuszna. 
W wielu jednostkach mogłaby pojawić się nowa krew, na co obecnie, z szeregu powodów, w 
zasadzie nie ma na to szans.

Po pierwsze, to ich urzę-
dy dysponują instrumentami 
promocji i środkami na nią, 
dzięki którym można pro-
wadzić kampanię wyborczą 
przez cały okres trwania ka-
dencji. Aspirująca do rywali-
zacji o stanowisko opozycja, 
szczególnie w mniejszych 
ośrodkach, zazwyczaj takiej 
możliwości nie ma.

Niezależnie od faktycz-
nych zasług i kompetencji 
innych organów (np. rad mia-
sta), to także na urzędujących 
włodarzy spływa zazwyczaj 
splendor z choćby oddawa-
nych do użytku inwestycji. 
Zwykło się mówić, że to bur-
mistrz X zbudował wodo-
ciągi, wójt Y naprawił drogę, 
a za prezydenta Z. udało się 
oddać do użytku obwodnicę. 
Nikt z nowych ludzi w poli-
tyce samorządowej takiego 
argumentu nigdy posiadał nie 
będzie.

Po trzecie, osoby spra-
wujące władzę w jednostkach 
samorządu terytorialnego, 
mają różnorakie instrumen-
ty pozwalające im zjednywać 
przychylność wpływowych 
osób czy nawet całych grup. 
Mogą to być stanowiska pracy 
w samorządzie, bądź dotacje 
organizacji, stowarzyszeń czy 
klubów sportowych. Zbu-
dowanie takiego łańcuszka 
zależności także utrudnia 
wyborczą rywalizację nowym 
osobom, które z wiadomych 
względów takich możliwości 
nie posiadają.

To wcale nie jest kara
Samorządowcy, którzy 

obecnie zdobywają kolejne 
mandaty, stali się w lokalnych 
społecznościach na tyle cenie-
ni i rozpoznawalni, że jeśli re-
prezentują faktyczną wartość, 
poradzą sobie także w wy-
borczej rywalizacji do innych 
stanowisk. 

Skoro ktoś był napraw-
dę dobrym burmistrzem lub 
prezydentem, powinien zo-
stać doceniony przez miesz-
kańców w głosowaniu do sa-
morządu wojewódzkiego czy 
nawet parlamentu. Może też 
do sukcesów prowadzić sa-
morząd w innej miejscowości. 

To oczywiście nie jest re-
guła, bo można znaleźć osoby 
wciąż bardzo zaangażowane, 
energiczne i efektywne, mimo 
kilkunastu lat spędzonych na 
tym samym stanowisku. Ale 
zdarza się równie często, także 
i w samorządach, że z trzecią 
czy czwartą kadencją przy-
chodzi rutyna, zasiedzenie i 
praca staje się tylko „jeszcze 
jednym dniem w biurze”. Zna-
my takie przypadki także z 
naszego regionu, prawda?

Szansa dla ludzi nowych, 
równie wartościowych, ale 
świeżych, pozwoliłaby popro-
wadzić wiele miejscowości w 
tym samym lub nowym kie-
runku ze zdwojoną energią. 
Nieograniczona liczba ka-
dencji, przy wspomnianych 
przewagach osób aktualnie 
rządzących, wielu miastom 
taką szansę odbiera.

Tomasz Sobiech

Rząd przyjął projekt 
zupełnie nowej ustawy o 
komornikach sądowych 
oraz ustawy o kosztach 
komorniczych. Zmiany 
zapobiegać będą naduży-
ciom i podniosą prestiż 
zawodu komornika. To 
kolejny element dobrej 
zmiany w systemie sądow-
nictwa i wymiaru spra-
wiedliwości.

Głośnym przykładem, 
który kilka lat temu bul-
wersował opinię publicz-
ną, była sprawa rolnika, 
któremu odebrano ciąg-
nik, mimo iż nikomu nic 
nie był winien. Takich dra-
matycznych przykładów 
nadużyć dokonywanych 
przez komorników jest 
coraz więcej, a w latach 
2010-2015 ich liczba rosła 
wręcz lawinowo. W 2010 
roku liczba wniosków o 
pociągnięcie do odpowie-
dzialności dyscyplinarnej 
komorników wynosiła 30, 
w 2015 roku już ponad 
100. Ile było faktycznie 
nadużyć komorniczych, 
których nie sposób czasa-
mi wprost udowodnić? Nie 
wiadomo, ale z pewnością 
wiele osób poszkodowa-
nych przez komorników 
nawet nie potrafi czy nie 
ma możliwości walczyć o 
swoje. 

Ważną zmianą, jaką 
rząd chce wprowadzić, jest 
konieczność nagrywania 
czynności egzekucyjnych 
przeprowadzanych przez 
komornika w terenie. Na-
grania mają być w aktach 
postępowania, aby w razie 
wątpliwości można było 
do nich wrócić. Ważne 
jest bowiem, aby komor-
nicy przeprowadzali swoje 
czynności zgodnie z prze-
pisami oraz by zachowy-
wali wysoki poziom kul-
tury osobistej. Dodatkowo 

komornik będzie zobowią-
zany wręczać dłużnikowi 
klarowny formularz, na 
którym dłużnik będzie się 
mógł poskarżyć na czyn-
ności komornika. Dłużnicy 
często bowiem nie wiedzą, 
jak mają się poskarżyć w 
sytuacji, gdy czują się po-
szkodowani, a sądy obecnie 
odrzucają większość skarg 
z powodów czysto formal-
nych nie wnikając w ogóle 
merytorycznie w sprawę. 
Projekt ustawy zwiększa 
także kompetencje preze-
sów sądów rejonowych, 
którzy będą mieli większy 
nadzór nad komornika-
mi. A wszystko po to, aby 
zmniejszyć ilość nadużyć 
i w rezultacie podnieść za-
ufanie do komorników.

Rząd proponuje, aby 
dłużnikowi nie zabierać 
przedmiotów, które są po-
trzebne do jakiegokolwiek 
funkcjonowania. A więc np. 
urządzenia służące do przy-
gotowywania posiłków (ku-
chenka, lodówka) czy urzą-
dzenia służące zachowaniu 
higieny (pralka, odkurzacz) 
nie będą podlegały zajęciu 
komorniczemu.

Komornicy będą mu-
sieli mieć wykształcenie 
wyższe prawnicze, aż trud-
no uwierzyć, że do tej pory 
takiego wymogu nie było. 
Chcemy także, aby komor-
nik musiał działać osobi-
ście, aby nie mógł wyręczać 
się asesorami, na których 
potem w razie problemów 
zrzuci odpowiedzialność.

Projekt racjonalizuje 
także opłaty egzekucyjne, 
wprowadza minimalną 
oraz maksymalną opłatę. 
Komornik otrzyma prowi-
zję od tej opłaty. 

Część komorników 
twierdzi, że zmiana ta do-
prowadzi do zapaści egze-
kucji w Polsce. Jednak war-
to zauważyć, że nawet jeśli 
komornikom spadną nieco 
zarobki, to i tak nadal bę-
dzie to intratne zajęcie. W 
2015 roku zarobki komor-
ników wynosiły bowiem 
średnio ponad 40 tys. zł 
miesięcznie. 

Piotr Uściński
Poseł na Sejm RP
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Zapraszamy do Placówki Parterskiej w Rembertowie 
ul. Gen. A. Chruściela ''Montera'' 37/39 lok. 201 
tel. 22 778 92 30, pn.-czw. 9:30-17:30 pt. 8:00-16:00

Wszystko przygotowywa-
ne jest z największą starannoś-
cią przez doświadczony perso-
nel, dla którego najważniejsze 
jest zadowolenie i uśmiech na 
twarzy Gości.

Eleganckie elementy wy-
stroju to dopiero miły wstęp 
do przygody, jaka czeka na 
gości w hotelowej restauracji. 
Prawdziwa niespodzianka za-
czyna się w momencie spotka-
nia z menu, w którym znako-
mita kuchnia polska przeplata 
się z akcentami międzynaro-
dowymi. Dania, przygotowane 
pod nadzorem szefa kuchni 
Grzegorza Sebastiana, który 
zdobywał doświadczenie m.in. 
w Hotelu Bristol, zaspokoją 
podniebienia nawet najbar-
dziej wybrednych smakoszy. 
Pięknie oprawiona karta dań 

zawiera niewiele pozycji, ale 
tak dobranych, by trafić w gu-
sta wszystkich gości. Krótka 
karta dań to również gwaran-
cja, że zawsze zjemy tu świeży 
posiłek. 

Ale to nie wszystko: na ho-
telowym dziedzińcu przy fon-

tannie, wyczarowującej dzięki 
odpowiedniej grze świateł baj-
kowy klimat, czekają na Gości 
stoliki, gdzie przy aromatycz-
nej kawie można skosztować 
znakomitych deserów, a w 
upalne dni przepysznej lemo-
niady.

Hotel przy ulicy Skorupki 
5 w Ząbkach to miejsce ideal-
ne również na romantyczną 
kolację we dwoje, rodzinny 
obiad czy spotkanie bizne-
sowe. Klimatyzowane, prze-
stronne wnętrza, winda i duży 
parking (na 70 miejsc) przed 
budynkiem, to tylko część 

udogodnień, jakie zapewnili 
swoim Gościom właściciele 
obiektu. 

Jak zapowiada Pani Moni-
ka Stala, już niebawem oferta 
hotelu zostanie rozszerzona 
o winiarnię. Starannie wyse-
lekcjonowane, pochodzące z 

najlepszych regionów świata 
wina, jakich nie znajdziemy na 
sklepowych półkach, subtelnie 
dopieszczą nasze zmysły. 

W Ząbkach stworzone zo-
stało wyjątkowe miejsce, gdzie 
smaki, zapachy i miła obsługa 
na długo pozostaną w pamięci 
gości. 

Wystarczy pójść tam raz, 
by zakochać się w jego nad-
zwyczajnym klimacie i wracać 
tu przy każdej możliwej okazji. 
Gorąco polecamy!

Opracowanie tekstu: 
Urszula Szaliłow

LUKSUS W ZASIĘGU 
TWOJEJ RĘKI

Podczas Zlotu zostaną 
zaprezentowane samochody 
różnych marek, ale nie mar-
ka będzie miała tu znaczenie, 
a myśl technologiczna i idea 
łącząca nas we wspólnym 
celu: propagowaniu ekolo-
gicznych zmian w codzien-
nym życiu, do których przy-
czyniają się m.in. zmiany w 
motoryzacji. Tego dnia Park 
Szuberta zmieni się w niety-
powy salon samochodowy 
„pod chmurką” prezentujący 
szeroką gamę aut elektrycz-
nych i hybrydowych wielu 
marek. 

Wydarzenie objęte zo-
stało patronatem Burmistrza 
Miasta Ząbki oraz Wydziału 

Elektrycznego Politechniki 
Warszawskiej. 

Oprócz prezentacji pere-
łek elektrycznej i hybrydowej 
motoryzacji w części eks-
pozycyjnej dostępna będzie 
również wypożyczalnia tych 
aut z możliwością odbycia 
krótkiej jazdy testowej. Im-
prezę poprowadzi pasjonat 
motoryzacji, znany dzienni-
karz branżowy Włodzimierz 
Zientarski wraz ze współpro-
wadzącą programu „Odje-
chani” Dominiką Sygiet. 

Podczas wydarzenia od-
będzie się konkurs „Jeżdżę 
na kropelce” polegający na 
uzyskaniu najmniejszego 
spalania na wyznaczonym 

krótkim odcinku, dostępna 
będzie również mini wypo-
życzalnia małych samocho-
dów elektrycznych dla dzieci, 
wszyscy będą mogli zajrzeć 
do praktycznego laborato-
rium na kółkach – Autobu-
su Energetycznego Krajowej 
Agencji Poszanowania Ener-
gii. Rozstrzygnięty zostanie 
również konkurs na budowę 
pasażerskiego pojazdu zasi-
lanego elektrycznie. Oprócz 
tego wszyscy, którzy wybie-
rają się na zlot swoją hybrydą 
lub elektrykiem, będą mogli 
wziąć udział w konkursie na 
najbardziej ekologiczną jaz-
dę. OS

Zlot Samochodów 
Elektrycznych i Hybrydowych 

w Ząbkach
28 maja w parku miejskim w Ząbkach odbędzie się Zlot Samochodów Elektrycznych i Hybry-
dowych. To pierwsze tego typu wydarzenie w Polsce, którego celem jest zaprezentowanie jak 
najszerszej publiczności zalet korzystania z samochodów elektrycznych i hybrydowych oraz 
pokazanie zmian jakie zaszły w motoryzacji na przestrzeni ostatnich kilkunastu lat. Wszystko 
po to, aby uświadomić społeczeństwu, że elektryczna motoryzacja to przyszłość i to bliższa niż 
mogłoby się wydawać.

(dokończenie ze str. 1)
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72. rocznica rozbicia obozu 
NKWD w Rembertowie

Rozkaz rozbicia obozu 
NKWD wydał kpt. Walenty 
Suda „Młot”, komendant Ob-
wodu Armii Krajowej „Mewa-
-Kamień”. W akcji, trwającej 
ok. 20-25 minut, brało udział 
44 żołnierzy Armii Krajowej 
pod dowództwem ppor. Edwar-
da Wasilewskiego „Wichu-
ry”.  Rozbicie obozu NKWD w 
Rembertowie było jedną z naj-
ważniejszych operacji wykona-

nych przez powojenne podzie-
mie niepodległościowe. Akcja 
ta skompromitowała NKWD, 
przyczyniła się do zaprzestania 
wywózki na Wschód, a także 
do likwidacji obozu NKWD w 
Rembertowie. 

Obchody 72. rocznicy roz-
bicia obozu NKWD, zorgani-
zowane przez Urząd Dzielnicy 
Rembertów m.st. Warszawy, od-
były się 19 maja br. przy Pomni-

ku Więźniów Obozu NKWD, 
który znajduje się u zbiegu ulic 
Marsa i Płatnerskiej. W imieniu 
władz samorządowych wszyst-
kich gości powitał  Stanisław 
Kowalczuk – przewodniczą-
cy Rady Dzielnicy Rembertów 
m.st. Warszawy. Podziękował  
zebranym za obecność, a w 
szczególności świadkom wyda-
rzeń sprzed 72 laty i ich rodzi-
nom, duchowieństwu, przed-

W nocy z 20 na 21 maja 1945 r. oddział Armii Krajowej z Obwodu Mińsk Mazowiecki „Mewa-
-Kamień, przeprowadził akcję, w wyniku której ze specjalnego obozu NKWD nr 10 w Rember-
towie zostało uwolnionych kilkuset więźniów, żołnierzy polskiego podziemia niepodległościo-
wego aresztowanych przez Sowietów. 

stawicielom Komitetu Budowy 
Pomnika, Akademii Sztuki Wo-
jennej, 2 Regionalnej Bazy Logi-
stycznej, związkom kombatan-
ckim z Kołem Obwodu „Mewa 
– Kamień” Światowego Związ-
ku Żołnierzy Armii Krajowej. 

Szczególne słowa podziękowa-
nia skierował pod adresem mło-
dzieży, pocztów sztandarowych 
i nauczycieli rembertowskich 
szkół, a także mieszkańców 
Rembertowa.  

- Takie uroczystości jak dzi-
siejsza są wyrazem pamięci o na-
szej przeszłości i pamięci o tych, 
którzy byli gotowi oddać życie za 
Ojczyznę. Niech pamięć o minio-
nych czasach i ludziach, którzy ją 
tworzyli, będzie zawsze źródłem 
naszej mądrości i siły na dzień 
dzisiejszy.

Stojąc dziś przy Pomni-
ku Więźniów Obozu NKWD w 
Rembertowie dotykamy histo-
rii, stąpamy po ziemi zroszonej 
krwią bohaterów i nie wolno za-
pominać o tym: nam, naszym 
dzieciom i naszym wnukom. 
Mamy obowiązek nie tylko pa-
miętać o bohaterach dziś, ale 
sprawić, by pamięć ta żyła w po-
koleniach kolejnych - powiedział 
przewodniczący Kowalczuk w 
swoim wystąpieniu.

Okolicznościowe przemó-
wienia wygłosili również: An-
drzej Melak – poseł na Sejm 
RP, płk. rez. Jan Pasternak – wi-
ceprzewodniczący Komitetu 
Budowy Pomnika Więźniów 
Obozu NKWD oraz Józef Or-
liński – prezes Koła Obwodu 
„Mewa-Jamnik-Kamień” Świa-
towego Związku Żołnierzy Ar-
mii Krajowej w Mińsku Ma-
zowieckim. Proboszcz parafii 
Matki Boskiej Zwycięskiej w 
Rembertowie, ksiądz dziekan 
Emil Owczarek, poprowadził 
modlitwę w intencji więźniów 
obozu NKWD oraz dowódców 
i żołnierzy Armii Krajowej, 
którzy przyczynili się do roz-
bicia obozu. Oficjalna uroczy-
stość zakończyła się ceremonią 
złożenia wieńców. Następnie 
uczestnicy udali się na teren 
Drugiej Regionalnej Bazy Lo-
gistycznej. Tam zwiedzili Salę 
Tradycji oraz obejrzeli miejsca, 
gdzie mieścił się obóz NKWD. 

Perła Baroku - jubileuszowy koncert
Już niebawem, w dniach 4-11 czerwca, odbędzie się 10. jubileuszowy festiwal „Perła Baroku”. Nie-
zrównaną twórczynią i dyrektorem tego niezwykłego projektu jest Anna Szarek-Lisiewicz. W tym 
roku patronat honorowy nad festiwalem objął  Prezydent RP Andrzej Duda.  W Komitecie Hono-
rowym zasiadają Arcybiskup Henryk Hoser i Burmistrz Miasta Robert Roguski. Koncerty odbywać 
się będą w pięknej barokowej bazylice Świętej Trójcy w Kobyłce oraz jeden -wyjątkowy- w Hotelu 
Gregory.

Podczas pierwszego kon-
certu (4.VI) posłuchamy świet-
nych wirtuozowskich skrzypiec 
Anny Maleszy i Celiny Kotz, 
które reprezentowały Polskę na 
Międzynarodowym Konkursie 
Wieniawskiego. W programie 
Wieniawski Polonez D, Fantazja 

„Faust”, Ernst-Ostatnia róża lata, 
Ravel Sonata, Szymanowski Mity, 
Sarasate „Carmen”. Celina Kotz 
zwyciężyła już w 15 konkursach 
skrzypcowych, Anna Malesza w 
5. Nie będzie czasu na refleksję - 
będzie szybko i błyskotliwie. Przy 
fortepianie świetny pianista -tak-

że z konkursu- Marcin Sikorski. 
Drugi wieczór to spotkanie z 

Robertem Janowskim i muzyką 
Anny Szarek-Lisiewicz pod ha-
słem: „Melodia słów”. Będzie to  
autorski wieczór, spotkanie mu-
zyczno – poetyckie, w doborowej 
obsadzie. Swoje wiersze będzie 

czytał Robert Janowski – znany 
szerokiej publiczności z progra-
mu „Jaka to melodia?”, a muzykę 
do tego wieczoru stworzy Dyrek-
tor Festiwalu Anna Szarek-Lisie-
wicz (w programie m.in. Bach, 
Rachmaninow, ale także niezwy-
kłe niespodzianki.) Przy pianie 
zasiądzie Marta Plasota. Koncert 
odbędzie się w Hotelu Gregory 
(Kobyłka ul. Napoleona 4) w 
poniedziałek (5.VI), o godz.19-
-ej. Tu konieczne jest wykupie-
nie wejściówki (Wejściówka 25 
zł, informacje na perlabaroku@
yahoo.pl oraz na tel./sms 509 66 
55 71.) ).

We wtorek (6.VI) znakomi-
ci gitarzyści Krzysztof Pełech i 
Robert Horna zaprezentują ma-
teriał z najnowszej płyty Samba-
lanco, którą tworzy bossa nova, 
tango i smooth jazz. Posłuchamy 
m.in. utworów Pata Metheny’ego 

i Astora Piazzolli. Świetne gitary 
są już tradycją Festiwalu. 

W czwartek (8.VI) będzie 
królował francuski barok w mi-
strzowskim włoskim wykonaniu. 
Alberto Rasi na violi da gamba 
zagra utwory Marin Marais i Je-
ana de Saint Colombe. To kulto-
we postacie baroku i muzyki na 
violę. Mistrz i uczeń, o których 
powstała powieść i film, zatytuło-
wany „Wszystkie poranki świata”. 
Rewelacyjna uduchowiona mu-
zyka - ocenia Dyrektor Festiwalu 
Anna Szarek-Lisiewicz.

Podczas finałowego kon-
certu (11.VI) świetny tenor, 
Meksykanin Baltazar Zuniga, 
który z sukcesami występował 
na najbardziej prestiżowych sce-
nach świata od Lincoln Center 
w Nowym Jorku po La Scalę w 
Mediolanie; wykona pieśni i pio-
senki z repertuaru Enrico Caru-

so. Przy fortepianie zobaczymy 
zjawiskowego włoskiego pianistę 
Nazareno Ferruggio, laureata 18 
międzynarodowych konkursów, 
który koncertuje i prowadzi kur-
sy mistrzowskie na całym świe-
cie. 

Za pośrednictwem Mojej 
Gazety Regionalnej, patrona 
medialnego festiwalu, dyr. Anna 
Szarek-Lisiewicz składa szczegól-
ne podziękowania: burmistrzowi 
Robertowi Roguskiemu i miastu 
Kobyłka, Fundacji Banku PKO 
BP, Fundacji Lotto, PGNiG oraz 
lokalnym przedsiębiorcom: Ho-
telowi Gregory i Bellesa-Med. 
Specjalne podziękowania dyrek-
tor festiwalu kieruje pod adresem 
ks. dziekana Jana Andrzejewskie-
go i parafii Świętej Trójcy jako 
gospodarzowi festiwalu.

Wszystko o festiwalu na 
www.BestArtPromotion.com
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Rozpoczyna się budowa strategicznego 
łącznika pomiędzy Zielonką a Kobyłką

Inwestycje drogowe w mieście 
nabierają tempa 

Została już wylana masa 
bitumiczna na ulicy Turow-
skiej. W okresie letnim miasto 
rozpocznie przebudowę Al. 

Jana Pawła II i ulicy Naruto-
wicza. Systematycznie budo-
wane są kolejne ulice i popra-
wiamy stan dróg w mieście, 
aby komfort życia naszych 
mieszkańców był coraz lepszy.

Następne w ciągu najbliż-
szych kilku tygodni zostaną 

wykonane ulice Prusa i Okrzei 
(od ulicy Bohaterów Ossowa 
do ulicy Skorupki). Nową na-
kładkę asfaltową zyska rów-

nież ulica Radzymińska na 
odcinku od ulicy Kazimierza 
Wielkiego do cmentarza pa-
rafialnego. Po ostatecznym 
wyłonieniu wykonawcy uli-
cy mjr. Hubala rozpocznie 
się budowa strategicznego 
łącznika pomiędzy Kobyłką 

a Zielonką. Jeszcze w trakcie 
zbliżających się wakacji zo-
stanie przebudowana główna 
arteria miasta Kobyłka - Al. 
Jana Pawła II. - Z pewnością 
będzie to spore utrudnienie, 
jednak jesteśmy przekonani, że 
długo oczekiwana inwestycja 
przyniesie ogromną satysfakcję 
naszym mieszkańcom – mówi 
burmistrz miasta Robert Ro-
guski. Rozstrzygnięto już 
przetarg i podpisano umo-
wę z wykonawcą na budowę 
ulic Parkowej (od ZSP nr 3 
do ulicy Dojazdowej) i Czar-
na Kawka. Ta ostatnia będzie 
stanowiła duże ułatwienie dla 
kierowców przemieszczają-
cych się w kierunku Woło-
mina. Do końca października 
zostanie zakończona budowa 
chodnika z dopuszczeniem 
ruchu rowerowego w ulicy 
Nadarzyn, która ma za zada-
nie poprawić bezpieczeństwo 
najmłodszych mieszkańców 
dojeżdżających do szkoły w 
dzielnicy Stefanówka. Miasto 

Miasto Kobyłka kontynuuje realizację priorytetowych inwestycji drogowych przeznaczonych do 
wykonania w 2017 r., a zapisanych na lata 2017 – 2021.

Ul. Turowska

Kobyłka zostanie połączone 
z trasą S8 poprzez przebu-
dowę ulicy Przyjacielskiej, 
której końcowy termin re-
alizacji przewidywany jest 
na 30.11.2017 r. - W trosce o 
pieszych i rowerzystów nieba-
wem rozpoczniemy remonty i 
budowę nowych ciągów pieszo 

– rowerowych co spowoduje, 
że Kobyłka będzie atrakcyjna 
również dla miłośników wycie-
czek rowerowych – podkreśla 
burmistrz Roguski. Systema-
tycznie opracowywane są tak-
że dokumentacje projektowo 
– kosztorysowe na budowę 
pozostałych odcinków ulic. 

Kolejność i zakres prowa-
dzonych inwestycji wynika 
ze strategii rozwoju miasta 
oraz Planu Priorytetowych 
Inwestycji Drogowych Miasta 
Kobyłka na lata 2017- 2021, 
a także bieżących potrzeb 
mieszkańców.

EB

W celu poprawy komu-
nikacji pomiędzy Kobyłką a 
sąsiednią Zielonką zostanie 
wybudowany strategiczny od-
cinek łączący ulice mjr. Hubala 
i Ossowską w Zielonce. Jest to 
szczególnie istotna inwestycja, 
gdyż spowoduje rozładowanie 
ruchu samochodowego z drogi 
wojewódzkiej nr 634 i miesz-
kańcy miasta do stolicy będą 
przemieszczać się przez zielon-
kowski tunel. Skróci to zdecy-
dowanie czas dojazdu do pracy, 
zaś w niedalekiej przyszłości 
będzie stanowić główną drogę 
dojazdową do trasy S8.

W dniu 8 maja nastąpiło 
otwarcie ofert w przetargu na 
budowę ulicy Hubala, w któ-

rym wpłynęły dwie oferty. Obie 
oferty złożone przez zaintere-
sowanych wykonawców prze-
kraczają zabezpieczone w bu-
dżecie miasta Kobyłka środki w 
kwocie 3.659 981,68 zł. Obecnie 
trwa badanie złożonych ofert 
pod względem zgodności ze 
specyfikacją. Podczas najbliż-
szej sesji rady Miasta Kobyłka 
zaproponowano zmiany w bu-
dżecie celem zwiększenia środ-
ków i jak najszybszego pod-
pisania umowy z wykonawcą. 
Złożoność zaplanowanych do 
realizacji prac jest bardzo duża, 
gdyż przewidziano nie tylko bu-
dowę drogi wraz z kanalizacją 
deszczową, ale również budowę 
sieci wodociągowej, kanalizacji 

sanitarnej i oświetlenia uliczne-
go w systemie LED. Zapropo-
nowane rozwiązania są dużym 
ułatwieniem dla mieszkańców 
i przede wszystkim oszczędne 
dla Kobyłki. Termin realizacji 
inwestycji obejmuje do końca 
listopada 2017 roku.

 Warto podkreślić, że Mia-
sto Kobyłka wystąpiło o dofi-
nansowanie do 50% wartości 
zadania z „Programu rozwoju 
gminnej i powiatowej infra-
struktury drogowej na lata 2016 
– 2019”. W ramach zawartej 
Umowy Partnerskiej kolejne 
25% wartości zadania zostanie 
sfinansowane przez Powiat Wo-
łomiński.

EB
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Festiwal Pieśni Legionowej 
Do udziału w konkursie 

zgłosili się wykonawcy z całej 
Polski. Do ścisłego finału zakwa-
lifikowano 16 osób.

Jury w składzie: znakomita 
śpiewaczka operetkowa i pedagog 
muzyczny Elżbieta Ryl-Górska 
(przewodnicząca), Magdalena 
Tunkiewicz - dyrektor progra-
mowy festiwalu, Waldemar Du-
bieniecki - dyr. Państwowej Szko-
ły Muzycznej im. F.Chopina w 
Warszawie, Krzysztof Jaszczak 
- pianista, kompozytor i aranżer 
oraz Andrzej Zbyszyński - prze-
wodniczący Komisji Kultury i 
Dziedzictwa Narodowego Rady 

Powiatu Wołomińskiego, I miej-
sce i statuetkę Grand Prix au-
torstwa rzeźbiarza Stanisława 
Motyki, przyznało Dagmarze 
Moskwa (Cząstkowice). Zwycięż-
czyni otrzymała również nagro-
dę pieniężną w wysokości 5 tys. 
zł oraz szablę ufundowaną przez 
Prezydenta Legionowa. Drugie 
miejsce przypadło Annie Loran-
ty z Ostrowca Świętokrzyskiego, 
a zdobywcą trzeciej nagrody zo-
stał Maciej Gronek z Gdańska. 
Dwa równorzędne wyróżnienia 
otrzymały: Agata Zakrzewska z 
Warszawy i Aleksandra Stawasz 
z Rzeszowa. Wszystkie nagrody 
pieniężne ufundował Kazimierz 
Rakowski, Starosta Wołomiński. 

Nagrodę publiczności inter-
netowej, ufundowaną przez Im-

presariat Artystyczny Wojciecha 
Bardowskiego, wręczono Doro-
cie Włodkowskiej z Ciechanowa. 

Związek Piłsudczyków RP 
przyznał Honorowe Złote Krzyże 
ZPRP Kazimierzowi Rakowskie-
mu - Staroście Wołomińskiemu 
oraz Józefowi Melakowi - Do-
radcy Starosty Wołomińskiego. 
Poza tym Związek Weteranów i 
Rezerwistów Wojska Polskiego 
odznaczył złotymi i srebrnymi 
krzyżami za zasługi dla Związku: 
starostę Kazimierza Rakowskiego 
(Złoty Krzyż), wicestarostę Ada-
ma Łossana (Złoty Krzyż), Stani-
sława Romaniuka (Złoty Krzyż), 
Wojciecha Bardowskiego (Zło-
ty Krzyż), Magdalenę Tunkie-
wicz (Złoty Krzyż), Pawła Piwka 
(Srebrny Krzyż), Andrzeja Sitka 

(Srebrny Krzyż), Andrzeja Zby-
szyńskiego (Srebrny Krzyż), Ro-
berta Kanigowskiego (Srebrny 
Krzyż). Oprócz w.w. odznaczeń, 
wręczono również „Złote Serca”: 
Marzenie Atkielskiej, Justynie Te-
kień i Katarzynie Pazio.

Podczas koncertu galowego 
podziękowano wszystkim spon-
sorom, bez wsparcia których 
festiwal nie mógłby się odbyć. 
Doceniono również wkład po-
mysłodawcy festiwalu - Wojcie-
cha Bardowskiego - w krzewienie 
tradycji legionowej oraz historii 
Polski w twórczości artystycznej. 

US

W dniach 20 - 21 maja w sali widowiskowej OKiS w Zielonce odbył się I Ogólnopolski Festiwal Pieśni Legionowej. Pomysłodaw-
cą i dyrektorem festiwalu jest Wojciech Bardowski.

Tunel i wiadukt 
połączy Kobyłkę 
już w 2019 roku!

Niebawem rozpocznie 
się budowa tunelu i wiaduk-
tu, które połączą przedzie-
lone linią kolejową części 
miasta. W ubiegły piątek 19 
maja w podpisaniu umowy 
uczestniczył Burmistrz Mia-

sta Kobyłka Robert Rogu-
ski. Wykonawcą zadania jest 
firma BANIMEX, która na 
zlecenie PKP PLK wykona 
do 2019 roku tę priorytetową 
inwestycję dla miasta.

W Kobyłce powstaną 
dwa bezkolizyjne obiekty. W 
okolicy przystanku kolejowe-
go Kobyłka Ossów, wiadukt 
drogowy zastąpi przejazd ko-
lejowy w ciągu ul. Poniatow-
skiego i Napoleona. Tunel 
drogowy (przedłużenie ul. 
Orszagha do ul. Nadarzyń-
skiej DW 634) zastąpi prze-
jazd w ciągu ul. Ręczajskiej 

i Jana Pawła II. Dzięki tym 
rozwiązaniom wzrośnie bez-
pieczeństwo w ruchu samo-
chodowym, a komunikacja 
w mieście stanie się płynna. 
Nie będziemy musieli rów-
nież tracić czasu na przejazd 

przed zamkniętymi szlaba-
nami. Część szybkiego ruchu 
samochodowego zostanie 
przeniesiona poza centrum 
miasta. W ramach nowego 
układu drogowego pojawią 
się chodniki i ścieżki rowe-
rowe, co znacznie wpłynie na 
wzrost bezpieczeństwa pie-
szych i rowerzystów.

Jest to bardzo duże 
usprawnienie dla ruchu ko-
łowego, dzięki czemu kie-
rowcy zyskają swobodną i 
bezpieczną drogę pomiędzy 
przedzielonym linią kolejową 
miastem.

Starosta Wołomiński Kazimierz Rakowski podczas uroczystości został odznaczony Złotym Krzyżem Zasłu-
gi dla Związku Weteranów i Rezerwistów WP oraz honorowym Złotym Krzyżem Zasługi Związku Piłsud-
czyków RP. Złoty Krzyż Zasługi Związku Piłsudczyków RP otrzymał również Doradca Starosty Józef Melak 

Wicestarosta Wołomiński Adam Łossan odznaczony Złotym 
Krzyżem Zasługi dla Związku Weteranów i Rezerwistów WP, pre-
zes Jadwiga Wójcik, która w imieniu Fundacji „Nowa Zielonka”, 
odebrała dyplom Przyjaciela Festiwalu i współtwórczyni Fundacji 
Bożenna Gruszczyńska  

 Zdobywczyni I miejsca i Grand Prix Festiwalu Dagmara Moskwa 
i Wojciech Bardowski

„Złote Serce” odebrała Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Spor-
tu Katarzyna Pazio i Marzena Atkielska, Prezes Fundacji Banku Za-
chodniego WBK. Na zdjęciu również Jerzy Piwek, który w imieniu 
syna, Pawła Piwka (API Market Sp. z o.o.), odebrał Srebrny Krzyż  
ZWiR WP oraz dyplom z podziękowaniami od organizatorów za 
wsparcie finansowe 
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Parkowe granie rozpo-
częło się 14 maja  występem 
Katarzyny Kołodziejczyk i 
Wojciecha Bardowskiego z ze-
społem. Była to nie lada gratka 
szczególnie dla miłośników 
piosenki francuskiej i francu-
skojęzycznych artystów. 

Podczas drugiego kon-
certu, który odbył się w 
ostatnią niedzielę  21 maja, 
przenieśliśmy się do świata 
muzyki włoskiej. W parko-
wej scenerii usłyszeliśmy tym 
razem Francesco Chiarini z 
Francesco Bossa Quartet.  

Ostatni koncert –  28 
maja, godz. 16.00  – pozwo-
li festiwalowej publiczności 
zapoznać się z twórczością 
Zespołu DGZZ. Muzycy za-
prezentują autorskie utwory 
rozbudowane w sferze im-
prowizacji, które wymykają 
się nieco z kategorii poezji 

śpiewanej. Zespół powstał w 
2002 roku i jest kontynuacją 
solowej działalności Danie-
la Gałązki – laureata wielu 
konkursów piosenki poe-
tyckiej. W listopadzie 2009 
roku ukazała się debiutancka 
płyta koncertowa zespołu 
pt. „Dotykam dachów”, a w 
2012 roku płyta studyjna – 
„Odległości”. W trakcie do-
tychczasowej działalności 
zespół zagrał kilkaset imprez 
plenerowych, koncertów w 
klubach i domach kultury. 
W roku 2013 DGZZ zagrał 
m.in. ma Przystanku Wood-
stock oraz na festiwalu „Dwa 
Brzegi” w Kazimierzu Dol-
nym.

Tak jak w poprzednich 
edycjach Rembertowskiego 
Festiwalu Muzyki Kameral-
nej na słuchaczy, którzy nie 
przegapią ani jednego kon-

IV Rembertowski Festiwal 
Muzyki Kameralnej 

 Trwa Rembertowski Festiwal Muzyki Kameralnej. Za nami już koncerty muzyki francuskiej i 
włoskiej, ale w parku przy ul. Frontowej spotkamy się jeszcze 28 maja. Na najbardziej wytrwa-
łych słuchaczy będą oczywiście czekały muzyczne niespodzianki. 

certu, czekają nagrody nie-
spodzianki. 

Zwycięzcy zostaną wyło-
nieni w drodze losowania po 
zakończeniu ostatniego kon-
certu – 28 maja.
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Od 2003 roku w Polsce 
obchodzony jest Dzień Stra-
żaka. Święto ma przypomi-
nać społeczeństwu o tym, 
jak trudna i wymagająca jest 
praca straży pożarnej. Odwa-
ga i poświęcenie strażaków 
zostają docenione podczas 
specjalnych uroczystości, kie-
dy to m.in. wręczane są od-
znaczenia i awanse na wyższy 

stopień. W tym roku powiat 
wołomiński świętował Dzień 
Strażaka 18 maja. W ob-
chodach wzięli udział m.in.: 
starosta wołomiński Kazi-
mierz Rakowski, zastępca 

Mazowieckiego Komendanta 
Wojewódzkiego PSP st. bryg. 
Mirosław Jasztal, prezes Za-
rządu Oddziału Powiatowego 
ZOSP RP Paweł Bednarczyk, 
przewodniczący Komisji Bez-
pieczeństwa Rady Powiatu 
Paweł Solis, burmistrzowie i 
wójtowie Wołomina, Ząbek, 
Poświętnego, Strachówki, Ja-
dowa i Tłuszcza. 

- Dziękuję za to, że jeste-
ście, każdego dnia na służbie. 
Dziękuję za odwagę i zaanga-
żowanie, za umiejętność po-
dejmowania trudnych decyzji 
w sytuacjach, w których życie 

i zdrowie ludzkie są zagrożo-
ne. Za ochronę społeczeństwa 
przed tragicznymi skutkami 
pożarów i innych nieszczęśli-
wych zdarzeń oraz za wszyst-
ko, co dla nas robicie, abyśmy 
mogli czuć się bezpiecznie – 
powiedział starosta.

Głos zabrał również Ko-
mendant Powiatowy PSP w 
Wołominie mł. bryg. Andrzej 
Wysocki: - Dziękuję wszyst-
kim tym, którzy przyczynili 
się do coraz lepszego funkcjo-
nowania ochrony przeciwpo-
żarowej w powiecie, a wszyst-
kim strażakom zawodowym i 
ochotnikom życzę satysfakcji 
ze służby, zdrowia oraz po-

Uroczyste obchody Dnia Strażaka.

Dziękuję za to, że jesteście

Kreatywna strefa gier chodnikowych w Markach

myślności. Naszym rodzinom 
życzę spokoju, cierpliwości i 
wyrozumiałości. 

Komendant przypomniał, 
że ochrona przeciwpożarowa 
to tylko 50% wszystkich dzia-
łań strażaków, którzy zajmują 
się również wieloma innymi 
czynnościami ratowniczymi. 
Szeroki zakres obowiązków 
wymaga stałego podnosze-
nia kwalifikacji zawodowych 
oraz specjalistycznego sprzę-
tu. W zeszłym roku jednostki 
Ochotniczych Straży Pożar-
nych w Klebowie, Równem i 
Kuligowie zyskały nowe śred-
nie samochody ratowniczo-
-gaśnicze. Ich zakup był moż-

liwy dzięki zaangażowaniu 
wielu osób i instytucji. Także 
Starostwo i gminy powia-
tu wołomińskiego wspierają 
strażaków.

Istotne wsparcie z ze-
wnątrz oraz zaangażowanie 
samych strażaków przyczyni-
ły się do zmniejszenia śred-
nich wielkości strat pożaro-
wych oraz skrócenia czasu 
dojazdu do miejsca zdarzenia. 
Statystyki wskazują także, że 
zmalały powierzchnie poża-
rów leśnych. 

W dniu ich święta wielu 
strażaków zostało odzna-
czonych lub awansowanych. 
Brązową Odznakę „Zasłużo-
ny dla Ochrony Przeciwpoża-
rowej” otrzymali: Franciszek 
Jankowski, Leonard Bereda, 

Krzysztof Kozłowski i Wi-
told Sycik. Srebrny medal za 
Zasługi dla Pożarnictwa: Je-
rzy Żernaczuk i Mirosław 
Matyjaszek. Brązowy Medal 
za Zasługi dla Pożarnictwa: 
Dorota Pobudkiewicz, Miro-
sław Mańk, Michał Milewski, 
Mariusz Putkowski i Tomasz 
Kacprzak. 

Ponadto przyznano złotą 
odznakę oraz dyplom Kapitu-
ły Stowarzyszenia Konfrater-
ni Mazowieckiej Św. Floriana 
Mazovia za wybitne zasługi w 

realizacji statutowych zadań 
stowarzyszenia w dziedzinie 
upowszechniania służby Pol-
sce. Otrzymał ją bryg. Wie-
sław Drosio. 

- Poszukiwaliśmy nowator-
skiego projektu, który nigdy w 
Markach nie był realizowany. 
Doszliśmy do wniosku, że takie 
strefy gier powinny powstać przy 

każdej szkole – po pierwsze, by 
wszystkie dzieci miały do nich 
dostęp, po drugie – by zmobili-
zować mieszkańców do głoso-
wania. I udało się! – podkreśla 

Paweł Pniewski ze stowarzy-
szenia Grupa Marki 2020, które 
zgłosiło pomysł mieszkańców 
do konkursu.

Małgorzata Kożuchowska 

błyskawicznie nawiązała kon-
takt z dziećmi i przepytała, czy 
już korzystały ze strefy. Więk-
szość z uczniów „Dwójki” nie 
miała jeszcze ku temu okazji, bo 

prace były realizowane pod ko-
niec ubiegłego tygodnia. Takie 
strefy powstały lub powstaną 
przy wszystkich mareckich pod-
stawówkach. Oprócz „Dwójki” 

prace wykonano przy Szkole 
Podstawowej nr 3 i Zespole 
Szkół nr 2 im. Prymasa Tysiąc-
lecia. Po zakończonych remon-
tach strefy gier chodnikowych 

powstaną także przy Szkole 
Podstawowej nr 1 (Okólna) oraz 
Szkole Podstawowej nr 4.

- Dziękuję fundacji za 
wsparcie, a mieszkańcom za ak-
tywność. To już drugi projekt, na 
jaki udało nam się – dzięki in-
ternetowej mobilizacji – uzyskać 
dofinansowanie. W poprzedniej 
edycji zdobyliśmy mobilne mia-
steczko ruchu drogowego - mówi 
Jacek Orych, burmistrz Marek.

Każda ze stref składa się z 
kilku atrakcyjnych gier ulicz-

nych i podwórkowych. Wiele z 
nich to przeniesienie znanych 
gier planszowych – takich jak 
szachy, labirynt, twister czy tab-
lice matematyczne – na duży 
format. Pozwalają na wspólną 
zabawę dzieci z kilku grup wie-
kowych podczas czasu spędzo-
nego w szkole, jak i z rodzicami 
w czasie wolnym.

Marecka inicjatywa od 
Fundacji Aviva uzyskała 20 tys. 
zł dofinansowania. Identyczną 
kwotę wyłożyło miasto.

Komendant powiatowy PSP Andrzej Wysocki gratuluje druho-
wi Franciszkowi Jankowskiemu, który czynnie działa w OSP od 
1964 r. Od lat jest związany z jednostką w ZawadachSrebrne i brązowe medale za Zasługi dla pożarnictwa wręczyli 

prezes ZOSP RP Paweł Bednarczyk i starostwa wołomiński Ka-
zimierz Rakowski

W samo południe Marki gościły znakomitą aktorkę Małgorzatę Kożuchowską. Gwiazda takich filmów jak „Kiler”, Zróbmy sobie wnuka” czy „M jak Miłość” przyjechała, by na terenie Szkoły Pod-
stawowej nr 2 otworzyć strefę kreatywnych gier chodnikowych. Znana i lubiana aktorka jest jurorką konkursu „To dla mnie ważne” (organizowanego przez fundację Aviva), w którym mieszkańcy 
Marek – dzięki internetowemu głosowaniu - wygrali „dziecięcą” inwestycję. 

Uroczyste przecięcie wstęgi przez Małgorzatę Kożuchowską i Jacka Orycha, burmistrza Marek

Porywający występ uczniów 
SP nr 2 w Markach

Pamiątkowe zdjęcie z gwiazdą



     ←  10(275)  25 maja 2017  →  9GAZETA BEZPŁATNA

Porady Księgowo-Prawne

Z pamiętnika księgowego

Ryczałt najmu

Mistrzowie Polski z Wichru

– Pan Wacław przyszedł do Pana 
Eryka z nowym tematem. Wy-
najął właśnie swoje mieszkanie 
i wiedziony przeczuciem przy-
szedł po doradztwo.
Wacław
Witam Panie Eryku, będę wy-
najmował mieszkanie.
Eryk 
Dobrze że Pan przyszedł, 
wszystkim się zajmiemy. Kiedy 
to się stanie?
Wacław
Od czerwca mam wynająć, my-
ślę, że w weekend podpiszemy 
umowę. Wyprowadzę się, od-
maluję i gotowe.
Eryk
No dobrze. Będzie pan miał ja-
kieś koszty związane z najmem? 
Ma Pan kredyt albo koszty re-
montu?
Wacław
Nie, kredyt już prawie spłacony, 
w maju ostatnia rata i spokój. 
No ale remont tak, myślę, że 
wydamy z tysiąc złotych na ma-
lowanie i poprawki, może dwa 
tysiące. Ale szybko się zwróci, 
bo dogadałem się na 2200 mie-

sięcznie, a czynsz do wspólnoty 
zapłacą lokatorzy.
Eryk
No to sprawa wydaje się prosta. 
Dobrze, że Pan przyszedł od 
razu. Przed uzyskaniem przy-
chodu, możemy bowiem zgłosić 
tzw. ryczałt z najmu. Podatek 
wtedy wyniesie 8,5% przychodu 
i nie łączy się z innymi przycho-
dami.
Wacław
O, to super, a jak mam to dzielić? 
Mieszkanie jest moje i żony, to 
co, na pół?
Eryk
Można i tak, ale wygodniej bę-
dzie zgłosić do Urzędu Skarbo-
wego, że tylko  jedno z Was się 
rozlicza. Mniej wpłat, jedno ze-
znanie roczne, wygodniej. Pro-
szę tylko wybrać, które z Was.
Wacław
Uff, jak dobrze, że Pana mam. 
A jeśli będę chciał zrobić duży 
remont, wydać na przykład 20 
tysięcy, co wtedy?
Eryk:
To trzeba będzie zaplanować. W 
tym roku, w którym Pan zechce 

robić remont, możemy zrezyg-
nować z ryczałtu i rozliczyć się 
według skali. Jak dobrze poli-
czymy, to nic nie zapłacimy. Ale 
proszę pamiętać: dochód z naj-
mu doda się do innych docho-
dów rozliczanych według skali, 
w tym do działalności gospo-
darczej, no i do dochodów żony. 
Wszystko policzymy razem.
Wacław
Ale to nie w tym roku, na razie 
mieszkanie jest pierwszorzędne.
Eryk
Dobrze, tylko proszę pamiętać, 
że zmieniamy formę opodatko-
wania co do zasady tylko raz w 
roku, częściej nie da rady.
Wacław
Dziękuję panie Eryku, będę pa-
miętał i przybiegnę jakby co.
Eryk
Bardzo proszę …już nigdy nie 
będzie pan sam w biznesie!

http://sklodowscy.pl/aktualno-
sci/warto-wiedziec/z-pamietni-
ka-ksiegowego-ryczalt-najmu

Jakub Jędrzejewski potwier-
dził wysoką formę i po zdobyciu 
przed dwoma tygodniami tytułu 
mistrza Europy, wywalczył  w 
gronie juniorów do 16 lat w kat., 
59 kg I miejsce z wynikiem 405 
kg (przysiad 135, wyciskanie 
120 i REKORD POLSKI, mar-
twy ciąg 150 kg), co dało mu III 
miejsce w kat OPEN do lat 16. 
Udanie wypadł debiut na za-
wodach 18-letniego Norberta 
Jędrzejewskiego, który zajął I 
miejsce wśród juniorów do lat 20 
w kat. do 66 kg z wynikiem 417,5 
kg (przysiad 130 kg, wyciskanie 
107,5 kg, martwy ciąg 180 kg).

Swoją przynależność do 
krajowej czołówki potwierdził 
Patryk Zaniewski, zajmując I 
miejsce w kat. do lat 20, 93 kg, z 
wynikiem 680 kg (przysiad 250 i 

REKORD POLSKI, wyciskanie 
165, martwy ciąg 265). Utytu-
łowany zawodnik Wichru zajął 
również I miejsce OPEN do lat 
20.

- To był bardzo udany start 
dla naszej ekipy – powiedział tre-
ner Cezary Rzempołuch – chło-
paki potwierdzili wysoką formie 
wytrzymali presję. Szczególne 
uznania należą się debiutanto-
wi, Norbertowi Jędrzejewskiemu. 

Patryk i Kuba to  reprezentanci 
Polski i byli faworytami w swo-
ich kategoriach. Jestem bardzo 
zadowolony ze startu i z nadzieją 
czekamy na kolejne. Jednocześnie 
zapraszamy nowych adeptów 
trójboju do naszej siłowni na sta-
dionie Wichru przy ul. Napoleona 
w Kobyłce. Może dołączą do gro-
na naszych medalistów – dodaje 
trener Rzempołuch.

Opracowanie: Artur Rola

Trzy tytuły mistrzów Polski w trójboju siłowym przywieźli z Kielc zawodnicy Wichru Kobył-
ka. Do złotych medali dołożyli dwa rekordy kraju oraz I i III miejsce w kategorii open.  W dniach 
20-21 maja w Kielcach odbyły się Mistrzostwa Polski w trójboju siłowym klasycznym. Z klubu 
MKS Wicher Kobyłka wystartowało trzech zawodników i wszyscy zdobyli mistrzowskie tytuły.  

 

BURMISTRZ MIASTA ZĄBKI 
Pan Robert Perkowski 

wraz z 
PREZESEM PRZEDSIĘBIORSTWA WODOCIĄGÓW 

I KANALIZACJI W ZĄBKACH Sp. z o.o. 
Panem Januszem Tomaszem Czarnogórskim

zapraszają Mieszkańców Miasta Ząbki 
na uroczyste otwarcie Stacji Uzdatniania Wody DREWNICA. 

Uroczystość odbędzie się dnia 13 czerwca 2017 
o godz. 14:00 na terenie SUW. 

Realizacja budowy Stacji Uzdatniania Wody DREWNICA 
dofinansowana została ze środków NFOŚiGW.

 Podczas otwarcia zostanie rozstrzygnięty konkurs plastyczny 
dla dzieci i młodzieży z ząbkowskich szkół 

oraz wręczenie nagród laureatom.
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Tego dnia w całej Europie 
obchodzony jest także Dzień 
Walki z Dyskryminacją Osób 

Niepełnosprawnych, którego 
celem jest uświadomienie spo-
łeczeństwu różnorodności tego 

środowiska i pokazanie moż-
liwości osób z niepełnospraw-
nościami, a także zwrócenie 
uwagi na bariery (edukacyjne, 
zawodowe, komunikacyjne, 
prawne, kulturalne itp.), które 
oni i ich rodziny muszą poko-
nywać, niezłomnie podejmując 
próby prowadzenia normalne-
go życia.

W Wołominie obchody 
Dnia Godności Osoby z Nie-
pełnosprawnością Intelektu-
alną został zorganizowany w 
środę 24 maja 2017 roku przez 
PSONI Koło w Wołominie 
na terenie Parku im. Bohdana 
Wodiczki w Wołominie.

Przełamujemy bariery
Polskie Stowarzyszenie na rzecz Osób z Niepełnosprawnością Intelektualną (PSONI), będącą 
najstarszą w Polsce organizacją zajmującą się osobami niepełnosprawnymi, ustanowiło w 1999 
roku dzień 5 maja Dniem Godności. 

Główną atrakcją był pokaz 
magii w wykonaniu słynnego 
iluzjonisty Macieja Pola, oprócz 
tego dzieci uczestniczyły w po-
kazach wielkich baniek mydla-
nych, było malowanie buziek 
czy robienie zmywalnych tatu-
aży. Ogromnym zainteresowa-
niem cieszyła się też fotobudka, 
w której można było zrobić 
sobie zdjęcie z peruką czy in-
nym zabawnym rekwizytem.  
Uczestnicy mogli obejrzeć po-
kaz dogoterapii, wziąć udział  w 
grach i zabawach planszowych. 
Oprawę muzyczną zapewnił 
zespół MARGO.

Oprócz tego pracownicy 
Ośrodka Rehabilitacyjno-Edu-
kacyjno-Wychowawczego w 
Wołominie, a także zaprzyjaź-
nieni wolontariusze zabawiali 
dzieci w kącikach: chemicz-
nym, plastycznym, sensomo-
torycznym i zdrowej żywności. 

Powodzeniem cieszyły się 
również kiełbaski, grochów-
ka i napoje dostarczone przez 
Ośrodek Pomocy Społecznej w 
Wołominie, natomiast słodkie 
wypieki były darem Cukierni 
Wiśniewscy z Wołomina.

Patronat medialny nad wy-
darzeniem objęło Radio FAMA 
i Moja Gazeta Regionalna, na-

tomiast organizacyjnie i mate-
rialnie wydatnie wsparło im-
prezę Starostwo Powiatowe 
Wołomin i Burmistrz Wołomi-
na Elżbieta Radwan.

Zarząd Koła w Wołominie
Polskiego Stowarzyszenia 

na rzecz Osób 
z  Niepełnosprawnością 

Intelektualną 

W tym roku te zaszczytne 
wyróżnienia otrzymali: Maria 
Sobolewska – przez 13 lat prezes 
Koła Związku Sybiraków w Wo-
łominie, a obecnie Honorowy 
Prezes Koła. W Związku Sybira-
ków działa aktywnie od 1993 r., 
dba o właściwe uhonorowanie i 
upamiętnienie Sybiraków. Ini-
cjatorka ufundowania Sztanda-
ru Sybiraków i tablicy pamiątko-
wej w kościele p.w. Matki Bożej 

Królowej Polski w Wołominie.
Wiesława Krych – w latach 

1977-2011 przewodnicząca za-
rządu Koła Polskiego Związku 
Niewidomych w Wołominie, 
następnie wybrana Honorowym 
Prezesem Koła. Nadal bardzo 
aktywna, znając potrzeby swo-
ich podopiecznych służy im ca-
łym sercem i wolnym czasem. 
Przyczyniła się do zakupu apa-
ratu potrzebnego do leczenia 

Zasłużeni dla Wołomina
Każdego roku, podczas obchodów Dni Wołomina, przyznawane są medale „Zasłużony dla Wo-
łomina” osobom i firmom, które w szczególności zasłużyły się dla rozwoju i codziennego funk-
cjonowania miasta, które przez lata pracują społecznie dla dobra całej lokalnej społeczności.

niektórych schorzeń wzroku dla 
Oddziału Okulistycznego woło-
mińskiego szpitala.

Sylwester Kot – od 2003 r. 
jest przewodniczącym Kościel-
nej Służby Porządkowej Totus 
Tuus w parafii św. Józefa Ro-
botnika w Wołominie, w której 
aktywnie działa od 1979 r. Bez-
interesownie angażuje się przy 
organizacji uroczystości patrio-
tyczno-religijnych, bierze czyn-
ny udział w życiu parafii, Woło-
mina i powiatu wołomińskiego. 
Wśród wielu zasług KSP, której 
przewodniczy Sylwester Kot, jest 
ufundowanie obrazów św. Jana 
Pawła II, bł. Jerzego Popiełuszki 
oraz kardynała Stefana Wyszyń-
skiego, które zdobią kościół przy 
ul. Piłsudskiego w Wołominie. 

Bogdan Domagała – 
przedsiębiorca, właściciel naj-
większego zakładu produkcyj-
nego w Wołominie. Prowadzi 
działalność charytatywną wspie-
rając Hospicjum Opatrzności 
Bożej, prowadzi aukcje podczas 
finałów WOŚP, pomaga jednost-
kom OSP na terenie gminy Wo-
łomin, niesie pomoc osobom 
prywatnym. Inicjator i twórca 

repliki czołgu Renault FT 17.
Piotr Piotrowski – przed-

siębiorca, działacz społeczny, 
zasłużony przy budowie OSP 
w Majdanie. Zawsze wspierał 
finansowo Szkołę Podstawową 
w Majdanie i podejmował licz-
ne inicjatywy służące poprawie 
warunków życia mieszkańców 
gminy Wołomin. Jest sponso-
rem Sołeckiego Dnia Dziecka, 
wspiera działalność Klubu Se-
niora „Pogodna Jesień” w Maj-
danie.

Wołomiński Uniwersy-
tet Trzeciego Wieku – akty-
wizuje seniorów z Wołomina 
i okolic. Jest atrakcyjną ofertą 
dla starszych osób, które chcą 

ciekawie spędzić czas. Spotka-
nia w ramach WUTW dają im 
możliwość poszerzenia wiedzy, 
samokształcenia oraz poznawa-
nia świata. Seniorzy mają okazję 
rozwijania swoich zdolności i 
zainteresowań oraz zadbać o 
swoją kondycję fizyczną. Po-
przez swoją działalność WUTW 
wysyła do społeczeństwa ważną 
informację: aktywność w ży-

ciu nie kończy się wraz z odej-
ściem na emeryturę. W 2017 
r. WUTW obchodzi jubileusz 
10-lecia i ma obecnie rekordową 
liczbę słuchaczy – 250 seniorów. 

Medale „Zasłużony dla Wo-
łomina” wręczyli wyróżnionym 
burmistrz Wołomina Elżbieta 
Radwan i przewodniczący Rady 
Miejskiej Leszek Czarzasty. 

Ochody Dnia Godności w Wolominie Organizatorzy Dnia Godności 

Burmistrz Wołomina Elżbieta Radwan i przewodniczący Rady 
Miejskiej w Wołominie Leszek Czarzasty

Zasłużeni dla Wołomina
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PRACA

• Zatrudnię do sklepu spożywczego 
w Zielonce. Tel. 22 781 94 58

• Zatrudnię krawcową do szycia 
zasłon, firan w Rembertowie. 
Tel. (22) 612 88 68, 602 725 222

• Zatrudnię brukarzy. Tel. 512 28 92 77
• Zatrudnimy szwaczki do szycia 

odzieży roboczej w Rembertowie. 
Tel. (22) 610 20 15

Radio FAMA Wołomin poszukuje osoby 
na stanowisko przedstawiciel handlowy. 
CV prosimy przesyłać na adres mailowy 
wolomin@radiofama.com.pl

• Naprawa pralek i sprzętu AGD, elek-
tro usługi. Wołomin, ul. Legionów 18. 
Tel. 22 787 98 63, 693 081 459, 731 
024 174

• MASAŻ - REHABILITACJA - Terapia 
bólów kręgosłupa. Możliwość dojaz-
du. Anna Michalska Fizjoterapeuta. 
Tel. 733 553 669

• MASAŻ - REHABILITACJA Terapia bó-
lów kręgosłupa. Możliwość dojazdu. 
Mateusz Mikulski Fizjoterapeuta. 
Tel. 881 294 609

SKUP, SPRZEDAŻ

BUDOWLANE

GEODETA
Tel. 793-573-169, 501-310-258

Wołomin, ul. Ujazdowa 14
biuro@geoplan2.pl

Mapy do celów projektowych 
i prawnych, podziały i rozgraniczenia, 

wznowienie granic.

USŁUGI

Toczenie, frezowanie, 
konwencjonalne CNC, TIG, 3D, 

koła zębate wykonuje TOK-FREZ, 
Wołomin, ul. Łukasiewicza 7, 

tel. /22/ 787-61-80

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW, SZYBKO, 
TANIO, SOLIDNIE 502-053-214 

Posadzki miksokretem, 
zacieranie mechaniczne. 

Tel. 797 357 222

TARTAK - Nadma, Jaworówka 44
Tel. 514 202 038, 882 840 184

Drewno opałowe, kominkowe, 
brykiet, pelet. 

Tarcica, deska, więźba dachowa, 
szalówka. Transport

www.opaltartaknadma.pl

Zatrudnię piekarza lub pomoc 
i kobietę na nocną zmianę. 
Dąbrówka, Tel. 601337495

Auto części Volkswagen, Audi
Tel. 512-008-626

Wiktorów koło Radzymina,
ul. Radosna 18

NIERUCHOMOŚCI

MOTORYZACJA

• Sprzedam mieszkanie w Rembertowie, 
45 m kw., dwupoziomowe, bezpośrednio, 
tel. 601 851 504

• Sprzedam bezpośrednio! Nowe 
mieszkania 3-pokojowe, duży taras, 
szybka winda, idealna lokalizacja. Okazja! 
Tel. 885 515 525

• Nowe tanie i energooszczędne domy w 
Sulejówku bezpośrednio do dewelopera. 
Szczegóły: www.domynarataja.pl Tel: 
(22) 3317600, 602224161,  660782055

PRZEPROWADZKI
TRANSPORT

www.trans-mart.pl
tel. 22 781-60-03, kom. 601 911 362

Haki, tłumiki, mechanika: 
Zielonka, ul. Poniatowskiego 49

tel. (22) 7611026

Zakład Kamieniarski wykonuje: 
nagrobki, parapety, schody. 
Wołomin. Tel. 502 472 396

Cyklinowanie, piaskowanie, 
malowanie. Tel. 534085324

Badanie fizykochemiczne wody,
filtry do wody. Tel. 783 800 800

Kasacja samochodów, skup złomu, 
sprzedaż części, naprawa samocho-
dów, zbiórka sprzętu AGD i RTV. 
JAN TOKARSKI, Poświętne, ul. Szkol-
na 11. Tel./fax: (22) 787-11-65, 668-
46-90-13, 507-01-79-12

BIUROWE

SKUP AUT
Kupię każdy samochód 
osobowy i dostawczy, 
również rozbity i bez 

dokumentów. 

Tel. 789 090 573

Polski węgiel, orzech, groszek, miał 
i kruszywo. L. Czumaj, tel. 601 424 209

Zatrudnię krawcową do poprawek kra-
wieckich w Ząbkach. Tel. 602 304 503

Sprzedaż kostki granitowej, piachu 
wiślanego, żwiru i tłucznia, wybu-
rzenia i rozbiórka różnych obiektów.
Tel. 604 405 826

Przy Orlej
Gabinet Weterynaryjny

pon.-pt. 9.00 - 20.00, sobota 10.00 - 16.00
Ząbki, ul. Orla 20

Tel. (22) 799 23 35, kom. 505 077 525 
www.weterynarz-zabki.waw.pl

Zatrudnię do pracy w cukierni 
w Trojanach z możliwością 

zakwaterowania. Tel. 502 617 823

PRACA ZMIANOWA!
Zatrudnię kobiety na produkcję do 

cukierni - na stale.
Praca dwuzmianowa w godzinach 

7.00- 15.00  i  10.00-18.00.
Przyjmę osoby bez żadnego 

doświadczenia
Karpin k. Trojan.Tel. 500 760 720

PRACA W CUKIERNI!
Zatrudnię kobiety na produkcję do 

cukierni - na stale.
Praca  w godzinach  10.00-18.00.

Przyjmę osoby bez żadnego 
doświadczenia

Karpin k. Trojan. Tel. 500 760 720

PRACA NA NOCE!
Zatrudnię kobiety na produkcję do 

cukierni - na stale.
Praca na noc w godzinach 

20.00-6.00.
Przyjmę osoby  bez żadnego 

doświadczenia.
Karpin k. Trojan. Tel. 500 760 720

AUTO-GAZ, montaż, serwis 
mechanika pojazdowa, 

wieloletnie doświadczenie, 
FHU „Wiktor” Trojany 37 B 

606 992 461
www.fhu-wiktor.com.pl

STUDNIE Paweł Folman 
Tłuszcz - ul. Kolejowa 4

pawelfolman@interia.pl
tel. 604211417

BRUKARSTWO
podwórza, podjazdy,opaski, chodniki, 

odwodnienia terenu, parking itd.
schody, tarasy, palisady

Grzegorz Lewandowski, Dąbrówka, 
Trojany 83a, tel. 512289277

WYRÓB I SPRZEDAŻ 
MATERIAŁÓW BUDOWLANYCH 

– E.Kalicki. Ogrodzenia betonowe, 
pustaki łupane, stropy Teriwa. 

Atrakcyjne ceny. 
Tel. (22) 799 93 89, 604 555 651

kamień polny, łupany, ogrodzenia, 
grille, altany, układanie kostki brukowej

Krzysztof Kozłowski
tel. 663 4162 95; www.e-kamyk.pl 

Usługi remontowo - 
wykończeniowe, glazura, 

terakota, gipsowanie, 
malowanie, hydraulika i panele. 

Tel. 606 826 224

Nowo otwarty bar Leśnikowizna. 
Oferujemy obiady domowe, 

pierogi, kopytka, catering dla firm 
i osób prywatnych.

polskicateringok@gui.com
Tel. 697 059 058, 697 092 746

Do wynajmu lokal handlowo-
usługowy w centrum Ząbek. 

Tel. 609 621 112

MARKSBUD - Usługi kontenerami 
Mariusz Toczyski - Ząbki

Wywóz odpadów budowlanych, 
gruzu, ziemi, piachu. 

Tel. 698 214 790



DJ Wika też jest z Wołomina 
„Jestem z Wołomina” – 

pod takim hasłem w dniach 
od 14 do 21 maja odbywały 
się obchody Dni Wołomina. 
Przez cały tydzień mieszkańcy 
mogli skorzystać z wielu róż-
nych atrakcji, przygotowanych 
specjalnie na tę okazję. Były to 
m.in. koncerty, pikniki, festyn 
oraz zabawy taneczne. Pod-
czas Dni Wołomina wręczono 
także medale osobom zasłużo-
nym dla miasta. 

Obchody przyciągnę-
ły mieszkańców w każdym 
wieku, od najmłodszych po 
najstarszych. 20 maja głos za-
brali seniorzy. Na skwerze im. 
Bohdana Wodiczki zagrała DJ 
Wika, która poprowadziła II 
Międzypokoleniową Potań-

cówkę. Wyjątkowego gościa 
przywitały burmistrz Elżbieta 
Radwan oraz Gabriela Czar-
necka, wiceprzewodnicząca 
Rady Seniorów. 

Wirginia Szmyt, czyli DJ 
Wika (ur. 1938), jest z wy-
kształcenia pedagogiem, w ży-
ciu zawodowym zajmowała się 
m.in. resocjalizacją młodzieży. 

Grać zaczęła w późnym wieku 
i jest obecnie najstarszą didżej-
ką w Polsce. Występowała 
w wielu miejscach w Polsce, 
a także zagranicą – w Berli-
nie, Budapeszcie, Londynie, 
wkrótce wybiera się do Francji. 
Ponadto działa na rzecz senio-
rów, a swoją postawą pokazu-
je, że nie ma „odpowiedniego” 
wieku na rozwijanie pasji czy 
spełnianie marzeń. Uważa, że 
wszyscy, także seniorzy, mają 
prawo żyć aktywnie i cieszyć 
się życiem. 

- Jako emerytowany peda-
gog wiele wiem o wychowaniu. 
Wychowanie dotyczy także 
emerytów, bo w tym wieku 
także przystosowujemy się do 
nowego życia, dojrzewamy. A 

Pamiętajcie, każdy dzień jest piękny, cieszcie się życiem – apelowała do uczestników zabawy  DJ Wika

dojrzewać trzeba aktywnie. Po 
przejściu na emeryturę mogłam 
zostać w domu, ale po co, jeśli 
można zrobić coś dla innych? 
Nic nie daje człowiekowi więk-
szej radości, aktywność to pod-
stawa naszego zdrowia, praca z 
ludźmi, kontakt z nimi to jest 
to, co trzyma nas przy młodo-
ści, dzięki temu nie zauważamy 
upływu czasu. Warto kochać, 
warto też marzyć, bo marzenia 
się spełniają – powiedziała DJ 
Wika.

W Wołominie coraz więcej 
mówi się o sprawach seniorów. 
Ludzie ci, mówiąc słowami DJ 
Wiki, „wyszli spod dywanu”, 
przestają bać się i wstydzić 
podeszłego wieku. Zrzesze-
ni są m.in. w klubach seniora 
czy Uniwersytecie Trzeciego 
Wieku, gdzie podejmują róż-
ne aktywności i przełamują 
stereotypy. Wielu z nich przy-
było również na spotkanie z 
DJ Wiką i przyłączyło się do 
wspólnej zabawy. Wierzymy, 
że znalazły się tam także oso-

by, które dopiero potrzebowa-
ły motywacji, potwierdzenia, 
że wiek nie jest problemem, i 
że pozwoliły one przekonać 
się, że mają możliwość działać, 
cieszyć się życiem i robić coś 
dobrego dla innych. 

- Seniorzy to wasze korze-
nie, dlatego nie trzeba się bać 
dojrzałego wieku. Tylko od was 
zależy, jacy będziecie na sta-
rość – DJ Wika zwróciła się do 
młodszych uczestników zaba-
wy. – Od waszego optymizmu 
i szacunku dla starości. Pamię-
tajcie, każdy wiek jest piękny, 
cieszcie się życiem, bo życie to 
największy dar.

M.B.


